
Звонко Јуришић 

Питање постављено министру комуникација и транспорта БиХ: „Да ли у Министарству 

комуникација и транспорта постоји нацрт или предлог закона или било какав 

материјал, а везано за ТВ канал на хрватском језику?“ 
 


